## 臺北榮民總醫院新竹分院

## 外籍人士健康檢查預約須知

一、 採網路預約掛號,科別請掛"外籍健檢"。團體 5 人以上初診預約後,請依格式提供人員資料寄 fmpec@vhct.gov.tw。

Online approintment is required. Please choose "FPCU" Outpatient

二、 檢查項目 (Examination Types):

包含移工健檢、居留或定居健檢、外國語文教師健檢或短期研修停留健檢等。

The foreigner health exam including exams for Migrant Workers, Application, Foreign Language Teacher.

三、 檢查費用 (Fee):

檢查費用依檢查項目不同而有不同收費,約 1400 至 2300 元不等(實際金額以批價金額為主)。

There are different fees depending on different examination items. The price ranges from approximately NT\$1,400 to NT\$2,300 (the actual amount is based on the approved price).

四、 檢查時間 (Check in counter and Service Time):

周四下午,門診大樓後棟第三醫療大樓地下室 37 診區受理外籍人士報到時間為 13:30-15:30 (請先網路掛號預約,不接受現場掛號)

Customer Service Center, BF Outpatient Back Building 13:30-15:30 AM, available only on Thursdays. (Please make online appointment first)

- 五、 檢查地點 (Checkup clinic):
  - (一)初診報到:到院後,請先到掛號室7號窗口完成初診手續。之後,持 掛號單至第三醫療大樓地下室37診區報到、核對身分(查驗護照、居 留證、相片)。
  - (二)個人及團體報到:第三醫療大樓 B1 第 37 診間區報到、核對身分(查驗護照或居留證、相片)。

A first-time visitor needs to bring an ID card / passport, the national health insurance card (if available) to the Cashier 7 to build up a medical record and make an appointment. Family Medicine Outpatient department, BF Outpatient back Building, the clinic room 37.

詳細內容請參考:認識本院院區相片。

For more details, please refer to: About Us

六、 檢查須知 (Other information):

受檢當天,請務必攜帶護照、居留證〈新申請居留證者帶護照即可〉及兩吋照片三張,若曾注射麻疹/德國麻疹疫苗,也請務必攜帶注射證明。若具健保身分或本國國籍者,請攜帶健保卡與身分證備查。

Please bring the official passport, resident certificate and three photographs when checkup. (For first-time resident certificate application, please bring the passport only). Please bring your proof of positive measles and rubella antibody titers or measles and rubella vaccination certificates if you had ever received vaccination. For those who have obtained National Health Insurance identity or Taiwan's nationality, please bring the National Health Insurance Card and ID card.

## 七、 檢查流程 (Process for checkup) :

(一)採網路預約掛號,科別請掛"外籍健檢"。

Online approintment is required. Please choose " FPCU " Outpatient Department.

- (二)初診報到:到院後,請先到掛號室7號窗口完成初診手續。之後,持 掛號單至第三醫療大樓地下室37診區報到、核對身分(查驗護照、居 留證、相片)。
- (三)個人及團體報到:第三醫療大樓 B1 第 37 診間區報到、核對身分(查驗護照或居留證、相片)。

A first-time visitor needs to bring an ID card / passport, the national health insurance card (if available) to the Cashier 7 to build up a medical record and make an appointment. Family Medicine Outpatient epartment, BF Outpatient back Building, the clinic room 37.

(四)填寫基本資料,依序至37診測量一般檢查項目後,依序39診間接受理學檢查視檢查項目皮膚評估。

The doctor performs physical checkup.

(五)門診大樓一樓掛號室7號窗口批價收費處繳費。

Pay the bills at the Cashier 7, 1F Outpatient Front Building.

(六)依檢查單至門診大樓前棟一樓檢驗科、門診大樓前棟一樓放射線科檢查

Take the sheets to receive required examinations.

## 八、 領取報告 (Report):

(一)自行領取:體檢後 8 天起,周一二三五 0830-1130 憑收據及護照或居 留證至 37 診間領取報告。

Pick up report by yourself: About 7 days after the health exam, you can visit Family Medicine Outpatient department clinic room 37 for getting your exam

report.Please present the collection slip during the hours of 08:30 to 11:30, Monday to Wednesday and Friday

(二)寄送報告:請告知門診護理師,需自備信封及已貼好之郵資 36 元,並 留下寄送地址。

Send the report to your home: Please prepare a stamp (NTD 36) and an envelope first. Give them to the nurse at the checkup clinic on the day of the health exam.

九、 更多參考資訊:疾病管制署「外國人健康管理」專區。

For more information, please check the website of CDC for Foreign Worker Health Examination.

https://www.cdc.gov.tw/Category/List/-AWq9qHaYEuu9DvgrF4ebw

十、 外籍人士衛教資源

https://www.cdc.gov.tw/Category/List/3HaGDWv9ZjDa5kccqTeaHA

以上若有任何疑問請聯絡:03-5962134轉301或302

服務時段:上午:08:30-11:30 下午:13:30-16:00

If you have any questions, please contact:

03-5962134 ext. 301 or 302

Service Hours:

Morning: 08:30–11:30

Afternoon: 13:30–16:00